
  
  
  

            MØTEREFERAT FAU ØSTHUSVIK 
08.10.23 

  
Oppmøte: Caroline Skjørvestad Kloster, Hege Måløy, Stian 
Berge, Elin Håvarstein 
  
Sted: Østhusvik 
  
Hege innleder med litt aktuelle saker som hun har tatt med til 
SBF: 
  

• Hvorfor brukes det midler som er øremerket assistent til 
kokk i Rennesøy/Vikevåg barnehagene? Hege tar dette 
videre i SBF. 

  
  * Reduserte åpningstider på sommeren. Dette er noe som 
skaper utfordringer for mange og er ikke praktisert i flere 
barnehager i Stavanger kommune. Er det felles retningslinjer 
for dette eller gjør hver barnehage som de selv vil?  
  

• Makstiden i barnehagen på ni timer. Er det lovlig å 
fastsette denne grensen, og er dette informert godt nok 
ut til foreldre? 

  
  
SAK 1: NY REPRESENTANT I SBF 
Hege er ferdig som Rennesøybarnehagenes representant i 
SBF nå til sommeren. Vi trenger ny representant.  



  
SAK 2: SU-LEDER 
Det trengs ny leder i SU, Hege innstiller seg som SU-leder hvis 
Ida velger å gå av. 
  
SAK 3: FASTSETTELSE AV ÅRSHJUL 
Det blir arrangert vinter-kafè i Østhusvik bhg 16.11. Vi selger 
pizzaboller og kaffe fra 15:00-16:00.  
  
Luciafeiring på julegrantenning. 
  
Dugnad i mai. 
  
Sommerfesten blir arrangert 12 juni 16:00 
  
SAK 4: TURDAG PÅ HAKKESPETTEN 
Flere foreldre etterlyser turdag for barna på Hakkespetten og 
mener de er for mye på barnehagens områder og lite på tur. 
Er dette reelt og er det i så fall en god grunn til dette?  
Vi undersøker dette med Lise-Lotte.  
  
SAK 6: SKADEMELDING 
Hva er retningslinjene på å få utdelt en skademelding? 
Gjelder dette kun alvorlige hendelser, ønskes mer info ut 
rutinene rundt dette.  
Vi tar dette videre til Lise-Lotte. 
  
SAK 6: MAT 
Det er fortsatt mye engasjement rundt mattilbudet i 
barnehagen. Det er ønskelig med mindre ultraprosessert mat 
og renere råvarer. Kutte ut matvarer som hvitløksbaguetter, 



ostesmørbrød, tacochips og toro-supper. Dette er matvarer 
som er næringsfattige og som barn har lite bruk for.  Vi har 
forståelse for at alle endringer ikke kan skje på en dag, men 
mener at det må en tydelig bevisstgjøring til for å endre 
matvanene i barnehagen.  
Det er allerede innført frukt til bursdager i hakkespett/rev, 
det er vi veldig fornøyde med.  
  
Det ønskes også at mattilbud og måltider blir informert bedre 
ut til foreldre.  
Caroline tar dette videre i førstkommende møte i SU.  
  
  
  
  
  


